
















(၂၀၀၈) ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်ရန်အဆိုပြုချက်များနှင့်လွှတ်တော်မဲရလဒ်များ (၄၃၆ က အတွက်)

ပုဒ်မများ	မူလပြဋ္ဌာန်းချက်	ပြင်ဆင်ရန်အဆိုပြုချက်	အဆိုပြုသူ	မဲရလဒ်
၅	နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ ရေထုနှင့်လေထုတို့ပါဝင်သော နယ်နိမိတ်သည် ဤဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ အတည်ဖြစ်သည့်နေ့တွင် တည်ရှိသည့်အတိုင်းဖြစ်သည်။	နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ ရေထုနှင့်လေထုတို့ပါဝင်သော နယ်နိမိတ် သည် ဤဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ အတည်ဖြစ်သည့်နေ့တွင် တည် ရှိသည့်အတိုင်းဖြစ် သည့်အပြင် ရရှိလာသည့် အခြားနယ်မြေများ ရှိလျှင် ထိုအခြားနယ်မြေများလည်း ပါဝင်သည်။	USDP (ဦးစိုင်း သန်းနိုင်)	✗ ထောက်ခံမဲ ၂၃၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၆ (ဃ)	စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ စနစ် ထွန်းကားရေး	စစ်မှန်သော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ထွန်းကားရေး။	NLD	✗ ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၆ (စ)	နိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဦးဆောင်မှုအခန်း ကဏ္ဍတွင် တပ်မတော်က ပါဝင်ထမ်းဆောင်နိုင်ရေးတို့ကို အစဉ်တစိုက် ဦးတည်သည်။	နိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားနိုင်ငံရေးအခန်းကဏ္ဍတွင် ပြည်သူ့ဆန္ဒနှင့်အညီ တပ်မတော်က ပါဝင်ထမ်းဆောင် နိုင်ရေးတို့ကို ဦးတည်သည်။	NLD	✗ ထောက်ခံမဲ ၄၁၀ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၇	နိုင်ငံတော်သည် စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီစနစ်ကိုကျင့်သုံးသည်။	နိုင်ငံတော်သည် စစ်မှန်သော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ကျင့်သုံးသည်။	NLD	✗ ထောက်ခံမဲ ၄၁၃ ၇၅% မကျော်

				မူလအတိုင်းထားရန်
၈	နိုင်ငံတော်ကို ပြည်ထောင်စုစနစ်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်သည်။	နိုင်ငံတော်ကို ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုစနစ်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်သည်။	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၁၄	ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်နှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော်များတွင် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ဤဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ သတ်မှတ်သည့် ဦးရေအတိုင်း တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမည်စာရင်းတင်သွင်းသည့် တပ်မတော်သားများပါဝင်သည်။	ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်နှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော်များတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် တတိယအကြိမ်သက်တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေစုစုပေါင်း၏ တစ်ဆယ့်ငါးရာခိုင်နှုန်း၊ စတုတ္ထအကြိမ်သက်တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေ စုစုပေါင်း၏တစ်ဆယ့်ရာခိုင်နှုန်း၊ ပဉ္စမအကြိမ်သက်တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေ စုစုပေါင်း၏ငါးရာခိုင်နှုန်း တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမည်စာရင်း တင်သွင်းသည့် တပ်မတော်သားများ ပါဝင်သည်။	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၀၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၁၇ (ခ)	ပြည်ထောင်စု၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရစီရင်စုနှင့်ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးတို့တွင် ကာကွယ်ရေး၊ လုံခြုံရေး၊ နယ်စပ်အုပ်ချုပ်ရေးစသည့် တာဝန်များထမ်းဆောင်ရန် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမည်စာရင်းတင်သွင်းသည့် တပ်မတော်သားများပါဝင် သည်။	ပယ်ဖျက်ရမည်။	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၀၁ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၂၀ (ဂ)	တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည် လက်နက်ကိုင် တပ်ဖွဲ့ အားလုံး၏ အကြီးအကဲဖြစ်သည်။	ပယ်ဖျက်ရမည်။	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၀၃ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်

၂၆ (က)	နိုင်ငံဝန်ထမ်းများသည် ပါတီနိုင်ငံရေးနှင့်ကင်းရှင်း ရမည်။	ပယ်ဖျက်ရမည်။	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၃၉၅ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၃၂ (က)	မိခင်နှင့်ကလေးသူငယ်များ၊မိဘမဲ့ကလေးများ၊ကျဆုံးသော တပ်မတော်သားများ၏ကလေးများ၊ အိုမင်းမစွမ်းသူများ၊ မသန်စွမ်းသူများအား ကြည့်ရှု စောင့်ရှောက်ရမည်။	မိခင်နှင့်ကလေးသူငယ်များ၊မိဘမဲ့ကလေးများ၊ ကျဆုံးသော တပ်မတော်သား များ၏ကလေးများ၊ သက်ကြီး ရွယ်အိုများ၊ မသန်စွမ်းသူများအား ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်ရမည်။	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၅၈၄ ၇၅% ကျော် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန်
၃၂ (ခ)	မသန်စွမ်းဖြစ်လာသော တပ်မတော်သားများအား သင့်တင့်လျောက်ပတ်စွာ နေထိုင်စားသောက်နိုင်စေရန်နှင့် အသက်မွေးပညာကို အခလွတ်သင်သူနိုင်စေရန် စီမံဆောင်ရွက်ရမည်။	မသန်စွမ်းဖြစ်လာသော တပ်မတော်သားများအား သင့်တင့်လျောက်ပတ်စွာ နေထိုင်စားသောက်နိုင်စေရန်နှင့် အသက်မွေးပညာကို အခလွတ်သင်သူနိုင် စေရန် စီမံဆောင်ရွက်ရမည်။	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၅၈၆ ၇၅% ကျော် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန်
၃၉	နိုင်ငံတော်သည် စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီစနစ်ထွန်းကားရေးအတွက်နိုင်ငံရေးပါတီများကို စနစ်တကျ ဖွဲ့စည်းနိုင်ရန် လိုအပ်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း ဆောင်ရွက်ရမည်။	နိုင်ငံတော်သည် စစ်မှန်သော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ထွန်းကားရေးအတွက်နိုင်ငံရေးပါတီများကိုစနစ်တကျဖွဲ့စည်း နိုင်ရန်လိုအပ်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း ဆောင်ရွက်ရမည်။	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၀၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၄၀ (ခ)	တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်နယ်တစ်ခုတွင် ဖြစ်စေ၊ ကိုယ် ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ စီရင်စုတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ထိပါးအန္တရာယ် ပြုမည့် အရေးပေါ်အခြေအနေ ပေါ်ပေါက်လျှင် သို့မဟုတ် ပေါ်ပေါက်ရန် လုံလောက်သော အကြောင်းရှိလျှင် ထိုအန္တရာယ်ကိုတပ်မတော်သည်ဤဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ	တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ပြည်နယ်တစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ စီရင်စုတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်သူများ ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ထိပါးအန္တရာယ်ပြုမည့်အရေး ပေါ်အခြေအနေ ပေါ်ပေါက်လျှင် သို့မဟုတ် ပေါ်ပေါက်ရန် လုံလောက်သော အကြောင်း ရှိလျှင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ တာဝန်ပေးအပ်ချက်အရ တပ်မတော်သည် ဤဖွဲ့စည်းပုံ	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၀၂ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်

	တွင် သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းထားချက်များနှင့်အညီ တားဆီးကာကွယ် စောင့်ရှောက်ခွင့်ရှိသည်။	အခြေခံဥပဒေတွင် သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ တားဆီး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခွင့်ရှိသည်။		
၄၀ (ဂ)	နိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို ဆူပူသောင်းကျန်းမှု၊ အကြမ်း ဖက်မှုစသော အဓမ္မနည်းဖြင့် ရယူရန်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် ကြိုးပမ်းအားထုတ်ခြင်းကြောင့်ပြည်ထောင်စုပြိုကွဲစေမည့်၊ တိုင်းရင်း သားစည်းလုံးညီညွတ်မှု ပြိုကွဲစေမည့် သို့မဟုတ် အချုပ်အခြာအာဏာ လက်လွှတ်ဆုံးရှုံးစေမည့် အရေးပေါ်အခြေအနေပေါ်ပေါက်လျှင် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည် နိုင်ငံတော်အာဏာကို ဤဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတွင်သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ရယူသုံးစွဲခွင့်ရှိသည်။	နိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို ဆူပူသောင်းကျန်းမှု၊ အကြမ်းဖက်မှုစသော အဓမ္မနည်းဖြင့်ရယူရန်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် ကြိုးပမ်းအား ထုတ်ခြင်းကြောင့် ပြည်ထောင်စုပြိုကွဲစေမည့်၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှု ပြိုကွဲစေမည့် သို့မဟုတ် အချုပ်အခြာအာဏာ လက်လွှတ်ဆုံးရှုံးစေမည့် အရေးပေါ်အခြေအနေပေါ်ပေါက်လျှင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် နိုင်ငံတော်အာဏာကို နိုင်ငံတော်သမ္မတက ဦးဆောင်၍ တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အစီအစဉ် တစ်ရပ်အား အတည်ပြုဆုံးဖြတ်ဆောင်ရွက် ရမည်။	NLD	 <p>ထောက်ခံမဲ ၃၄၃ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၅၉ (ဂ)	ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းခံရသူသည် အနည်းဆုံး အသက် ၄၅ နှစ် ပြည့်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။	“အနည်းဆုံး” ဟူသည့်စကားရပ်အား ပယ်ဖျက်ရမည်။	USDP (ဦးစိုင်း သန်းနိုင်)	 <p>ထောက်ခံမဲ ၂၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
		ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းခံရသူသည် အနည်းဆုံး အသက် ၄၀ နှစ် ပြည့်ပြီး သူဖြစ်ရမည်။	NLD	 <p>ထောက်ခံမဲ ၄၁၅ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၅၉ (ဃ)	နိုင်ငံတော်အရေးအရာများဖြစ်သော နိုင်ငံရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး၊ စီးပွားရေး၊ စစ်ရေး စသည့်အမြင်များရှိရမည်။	နိုင်ငံတော်အရေးအရာများဖြစ်သော နိုင်ငံရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး၊ စီးပွားရေး၊ လုံခြုံရေး စသည့်အမြင်များရှိရမည်။	NLD	 <p>ထောက်ခံမဲ ၄၁၅ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>

၅၉ (စ)	<p>မိမိကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိ၏မိဘတစ်ပါးပါး သော်လည်းကောင်း၊ မိမိ၏ဇနီး သို့မဟုတ် ခင်ပွန်း သော်လည်းကောင်း၊ မိမိ၏ တရားဝင်သားသမီးတစ်ဦးဦး သော်လည်းကောင်း၊ ထိုတရားဝင်သား သမီးတစ်ဦးဦး၏ ဇနီး သို့မဟုတ် ခင်ပွန်းသော်လည်းကောင်း နိုင်ငံခြား အစိုးရ၏ ကျေးဇူးသစ္စာတော်ကို ခံယူစောင့်ရှောက် ရိုသေသူ သို့မဟုတ် နိုင်ငံခြားအစိုးရ၏ လက်အောက်ခံ ဖြစ်သူ သို့မဟုတ် တိုင်းတစ်ပါး၏ နိုင်ငံသားဖြစ်သူများ မဖြစ်စေရ၊ ထိုသူများသည် နိုင်ငံခြားအစိုးရ၏ လက်အောက်ခံ ဖြစ်သူသော်လည်းကောင်း၊ တိုင်းတစ်ပါး၏ နိုင်ငံသား သော်လည်းကောင်း ခံစားရသော အခွင့်အရေး များနှင့် ကျေးဇူးခံစားခွင့် များကို ခံစားနိုင်ခွင့်ရှိသူများ မဖြစ်စေရ။</p>	ပယ်ဖျက်ရမည်။	NLD	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၃၉၃ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၁၀၉ (ခ)	<p>တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ဥပဒေနှင့်အညီ အမည်စာရင်း တင်သွင်းသည့် ၁၁၀ ဦးထက်မပိုသော တပ်မတော်သား ပြည်သူ့ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ။</p>	<p>တတိယအကြိမ်သက်တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေ စုစုပေါင်း၏ တစ်ဆယ့် ငါးရာခိုင်နှုန်း၊ စတုတ္ထအကြိမ်သက်တမ်း တွင်ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေ စုစုပေါင်း၏ တစ်ဆယ့်ရာခိုင်နှုန်း၊ ပဉ္စမအကြိမ်သက်တမ်းတွင်ကိုယ်စား လှယ်ဦးရေ စုစုပေါင်း ၏ ငါးရာခိုင်နှုန်း ထက်မပိုသော တပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်က ဥပဒေနှင့်အညီ အမည်စာရင်းတင်သွင်းသည့် တပ်မတော်သားပြည်သူ့လွှတ် တော်ကိုယ်စားလှယ် များ။</p>	NLD	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၂ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၁၄၁ (ခ)	<p>သက်ဆိုင်ရာပြည်ထောင်စုနယ်မြေများ အပါအဝင် တိုင်း ဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တစ်ခုစီအတွက် ကိုယ်စား လှယ် လေးဦးကျစီဖြင့် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်က ဥပဒေနှင့်အညီ အမည်စာရင်း တင်သွင်းသည့် တပ်မတော်သား အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၅၆ ဦး၊</p>	<p>သက်ဆိုင်ရာပြည်ထောင်စုနယ်မြေများအပါအဝင် တိုင်းဒေသ ကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တစ်ခုစီအတွက် လွှတ်တော်တတိယ အကြိမ် သက်တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေ စုစုပေါင်း၏ တစ်ဆယ့်ငါးရာခိုင်နှုန်း၊ စတုတ္ထအကြိမ် သက်တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေစုစုပေါင်း၏ တစ်ဆယ့်ရာခိုင်နှုန်း၊ ပဉ္စမအကြိမ်သက်တမ်းတွင်ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေစုစုပေါင်း၏ ငါးရာခိုင်နှုန်း ထက်မပိုသော တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီး</p>	NLD	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၂ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>


		<p>ချုပ်က ဥပဒေနှင့်အညီအမည် စာရင်းတင်သွင်းသည့် တပ်မတော်သား အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ။</p>		
<p>၁၆၁ (ဃ)</p>	<p>ပုဒ်မခွဲ(က)နှင့်(ခ)သို့မဟုတ် (က)နှင့်(ဂ)တို့အရ ရွေးကောက် တင် မြှောက်သည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် စုစုပေါင်း၏ သုံးပုံတစ်ပုံနှင့် ညီမျှသော တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ကဥပဒေနှင့်အညီအမည် စာရင်းတင်သွင်းသည့် တပ်မတော်သားတိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ။</p>	<p>ပုဒ်မခွဲ(က)နှင့်(ခ)သို့မဟုတ်(က)နှင့်(ဂ)တို့အရ ရွေးကောက် တင်မြှောက်သည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် စုစုပေါင်း၏ ပြည်ထောင်စု နယ်မြေများ အပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တစ်ခုစီအတွက် တတိယအကြိမ် သက် တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေစုစုပေါင်း၏ တစ်ဆယ့်ငါး ရာခိုင်နှုန်း၊ စတုတ္ထအကြိမ်သက်တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ် ဦးရေ စုစုပေါင်း၏ တစ်ဆယ့်ရာခိုင်နှုန်း၊ ပဉ္စမအကြိမ် သက်တမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေစုစုပေါင်း၏ ငါးရာခိုင် နှုန်းထက်မပိုသော တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ဥပဒေနှင့်အညီ အမည်စာရင်းတင်သွင်းသည့် တပ်မတော် သား တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ။</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၂၀၁ (အစု ခေါင်း စဉ်ပြင် ဆင်မှုအ တွက်)</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရသော်လည်းကောင်း၊ဥပဒေတစ် ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်းပေးအပ်လာသည့်တာဝန် များကိုထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင်သည့် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည် - (က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ (ခ) ဒုတိယသမ္မတ၊ (ဂ) ဒုတိယသမ္မတ၊ (ဃ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊ (င) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊ (စ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ (ဆ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p>	<p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီဖွဲ့စည်းခြင်း နှင့်တာဝန် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရသော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေ တစ်ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်း ပေးအပ်လာသည့် တာ ဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင် သည့် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေး ကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းသည် - (၁) နိုင်ငံတော်သမ္မတ (၂) ဒုတိယသမ္မတ (၃) ဒုတိယသမ္မတ (၄) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ (၅) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ</p>	<p>USDP (ဦးစိုင်း သန်းနိုင်)</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၂၁၃ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>

<p>(ဇ) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ဈ) နိုင်ငံခြားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ည) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ဋ) နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး။</p>	<p>(ဇ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ဇ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ဈ) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး (ဉ) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး (၁၀) ပြည်ထဲရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး (၁၁) နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး</p> <p>(က) အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီ၏ တာဝန်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည် -</p> <p>(၁) ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ အပ်နှင်းထားသော တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ရမည်။</p> <p>(၂) နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေး၊ လုံခြုံရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအား အကြံဉာဏ် ပေးရမည်။</p> <p>(၃) ဥပဒေပြုရေးနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးကဏ္ဍအချင်းချင်း အပြန်အလှန်ထိန်း ကျောင်းမှုများ ယိုယွင်းလာသည့်အခါ လွှတ်တော်များကို ဖျက်သိမ်းရန် သင့်/မသင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတကို အကြံပေးရမည်။</p> <p>(၄) ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ သို့မဟုတ် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် အရေအတွက် သုံးပုံတစ်ပုံနှင့်အထက် အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် လစ်လပ်သွားပါက လွှတ်တော်ကိုဖျက်သိမ်းရန် သင့်/မသင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတအား အကြံပေးရမည်။</p> <p>(၅) ကောင်စီအစည်းအဝေးအား သာမန်အားဖြင့် နှစ်လတစ်ကြိမ်ကျင်းပရန် ဖြစ်ပြီးလိုအပ်ပါက အထူးအစည်းအဝေးခေါ်ယူ ကျင်းပရမည်။</p>		
--	--	--	--

		<p>(၆) အနည်းဆုံး ကောင်စီဝင် (၅) ဦးက တောင်းဆိုလျှင် အစည်းအဝေးခေါ်ယူကျင်းပရမည်။</p> <p>(၇) ကောင်စီအစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များချမှတ်ရာတွင် ကောင်စီဝင်အား လုံး၏ဆန္ဒသဘောထားကို အလေးထား၍ အဆုံးအဖြတ်ကို နိုင်ငံတော် သမ္မတက ပေးရမည်။</p>		
<p>၂၀၁ (‘ဆ-၁’ ဖြည့်စွက် ခြင်းအ တွက်)</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရသော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်း၊ ပေးအပ်လာသည့်တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင်သည့် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည် -</p> <p>(က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊</p> <p>(ခ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဂ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဃ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(င) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(စ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p> <p>(ဆ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p> <p>(ဇ) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ဈ) နိုင်ငံခြားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ည) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ဋ) နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး။</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ သော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်း၊ ပေးအပ်လာသည့် တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးဆောင် သည့်</p> <p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည် -</p> <p>(က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊</p> <p>(ခ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဂ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဃ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(င) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(စ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p> <p>(ဆ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p> <p>(ဇ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(ဈ) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(ည) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ဋ) နိုင်ငံခြားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ဌ) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၁ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၂၀၁ (‘ဆ-၂’ ဖြည့်စွက်</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရသော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်း၊ ပေးအပ်လာသည့်တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင်သည့်</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ သော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်း၊ ပေးအပ်လာသည့် တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော် သမ္မတ</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၁</p>

<p>ခြင်းအတွက်)</p>	<p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည် -</p> <p>(က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊</p> <p>(ခ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဂ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဃ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(င) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(စ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p> <p>(ဆ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p> <p>(ဇ) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ဈ) နိုင်ငံခြားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ည) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ဋ) နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး။</p>	<p>ဦးဆောင်သည့်</p> <p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည် -</p> <p>(က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊</p> <p>(ခ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဂ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဃ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(င) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(စ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p> <p>(ဆ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p> <p>(ဇ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(ဈ) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(ည) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ဋ) နိုင်ငံခြားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊</p> <p>(ဌ) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး။</p>		<p>၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၂၀၁ ('ဋ' ပယ်ဖျက်မှုအတွက်)</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရသော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်း၊ ပေးအပ်လာသည့်တာဝန်များကိုထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင်သည့် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည် -</p> <p>(က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊</p> <p>(ခ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဂ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဃ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(င) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(စ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ သော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်း၊ ပေးအပ်လာသည့် တာဝန်များကိုထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးဆောင်သည့်</p> <p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည် -</p> <p>(က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊</p> <p>(ခ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဂ) ဒုတိယသမ္မတ၊</p> <p>(ဃ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p> <p>(င) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊</p>	<p>NLD</p>	<p>X</p> <p>ထောက်ခံမဲ ၄၀၉</p> <p>၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>

	<p>(ဆ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ (ဇ) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ဈ) နိုင်ငံခြားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ည) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ဋ) နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး။</p>	<p>(စ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ (ဆ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ (ဇ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ (ဈ) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ (ည) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ဋ) နိုင်ငံခြားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ဌ) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး။</p>		
<p>၂၀၁ (က ဖြည့်စွက် ခြင်းအ တွက်)</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရသော်လည်းကောင်း၊ဥပဒေတစ် ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်းပေးအပ်လာသည့်တာဝန် များကိုထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင်သည့် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည် - (က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ (ခ) ဒုတိယသမ္မတ၊ (ဂ) ဒုတိယသမ္မတ၊ (ဃ) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊ (င) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊ (စ) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ (ဆ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ (ဇ) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ဈ) နိုင်ငံခြားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ည) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး၊ (ဋ) နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး။</p>	<p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီဖွဲ့စည်းခြင်း နှင့်တာဝန် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရသော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေ တစ်ရပ်ရပ်အရ သော်လည်းကောင်း ပေးအပ်လာသည့် တာ ဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင် သည့် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေး ကောင်စီကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းသည် - (၁) နိုင်ငံတော်သမ္မတ (၂) ဒုတိယသမ္မတ (၃) ဒုတိယသမ္မတ (၄) ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ (၅) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ (၆) တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (၇) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (၈) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး (၉) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး (၁၀) ပြည်ထဲရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး (၁၁) နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး</p>	<p>USDP (ဦးစိုင်း သန်းနိုင်)</p>	<p>X ထောက်ခံမဲ ၂၁၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>

		<p>(က) အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီ၏ တာဝန်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည် -</p> <p>(၁) ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ အပ်နှင်းထားသော တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ရမည်။</p> <p>(၂) နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေး၊ လုံခြုံရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအား အကြံဉာဏ် ပေးရမည်။</p> <p>(၃) ဥပဒေပြုရေးနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးကဏ္ဍအချင်းချင်း အပြန်အလှန်ထိန်း ကျောင်းမှုများ ယိုယွင်းလာသည့်အခါ လွှတ်တော်များကို ဖျက်သိမ်းရန် သင့်/မသင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတကို အကြံပေးရမည်။</p> <p>(၄) ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ သို့မဟုတ် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် အရေအတွက် သုံးပုံတစ်ပုံနှင့်အထက် အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် လစ်လပ်သွားပါက လွှတ်တော်ကိုဖျက်သိမ်းရန် သင့်/မသင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတအား အကြံပေးရမည်။</p> <p>(၅) ကောင်စီအစည်းအဝေးအား သာမန်အားဖြင့် နှစ်လတစ်ကြိမ်ကျင်းပရန် ဖြစ်ပြီးလိုအပ်ပါက အထူးအစည်းအဝေးခေါ်ယူ ကျင်းပရမည်။</p> <p>(၆) အနည်းဆုံး ကောင်စီဝင် (၅) ဦးက တောင်းဆိုလျှင် အစည်းအဝေးခေါ်ယူကျင်းပရမည်။</p> <p>(၇) ကောင်စီအစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များချမှတ်ရာတွင် ကောင်စီဝင်အား လုံး၏ဆန္ဒသဘောထားကို အလေးထား၍ အဆုံးအဖြတ်ကို နိုင်ငံတော် သမ္မတက ပေးရမည်။</p>		
၂၄၈ (ဂ)	နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် လွှတ်တော်၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် -	နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ညှိနှိုင်း၍ သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသ	USDP	





	<p>(၁) တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများကို လိုအပ်သလို သတ်မှတ်နိုင်သည်။ ထို့ပြင် သတ်မှတ်ဝန်ကြီးဌာနများကို ပြင်ဆင်ခြင်း၊ ဖြည့်စွက်ခြင်း ပြုနိုင်သည်။</p> <p>(၂) တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဦးရေကို လိုအပ်သလို သတ်မှတ်နိုင်သည်။ ထို့ပြင် သတ်မှတ်ဦးရေကို တိုးခြင်း၊ လျှော့ခြင်းပြုနိုင်သည်။</p>	<p>ကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် လွှတ်တော်၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် -</p> <p>(၁) တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများကို လိုအပ်သလို သတ်မှတ်နိုင်သည်။ ထို့ပြင် သတ်မှတ်ဝန်ကြီးဌာနများကို ပြင်ဆင်ခြင်း၊ ဖြည့်စွက်ခြင်း ပြုနိုင်သည်။</p> <p>(၂) တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဦးရေကို လိုအပ်သလို သတ်မှတ်နိုင်သည်။ ထို့ပြင် သတ်မှတ်ဦးရေကို တိုးခြင်း၊ လျှော့ခြင်းပြုနိုင်သည်။</p>	<p>(ဒေါက်တာမောင်သင်း)</p>	<p>ထောက်ခံမဲ ၂၂၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၂၉၄</p>	<p>နိုင်ငံတော်တွင်ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်တစ်ရပ်ထားရှိသည်။ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာတရားရုံးများနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး၏ စီရင်ပိုင်ခွင့်အာဏာများကို မထိခိုက်စေဘဲ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်သည် နိုင်ငံတော်၏အမြင့်ဆုံး တရားရုံးဖြစ်သည်။</p>	<p>နိုင်ငံတော်တွင်ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်တစ်ရပ်ထားရှိသည်။ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်သည် နိုင်ငံတော်၏အမြင့်ဆုံးတရားရုံး ဖြစ်သည်။</p>	<p>NLD</p>	<p> ထောက်ခံမဲ ၄၁၃ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၄၁၀</p>	<p>တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်နယ်တစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရစီရင်စုတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကိုဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းမရှိကြောင်း သိရှိလျှင် သော်လည်းကောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဒေသအာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းကတင်ပြလျှင် သော်လည်းကောင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကောင်စီနှင့်ညှိနှိုင်း ပြီးဥပဒေကဲ့သို့အာဏာတည်သည့် အမိန့်ထုတ်ပြန်၍ အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာနိုင်သည်။</p>	<p>တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်နယ်တစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရစီရင်စုတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းမရှိကြောင်း သိရှိလျှင်သော်လည်းကောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဒေသအာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းကတင်ပြလျှင်သော်လည်းကောင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် မိမိကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ ဆုံးဖြတ်ချက်အရဖြစ်စေ ဥပဒေကဲ့သို့အာဏာတည်သည့်အမိန့် ထုတ်ပြန်၍ အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာနိုင်သည်။</p>	<p>NLD</p>	<p> ထောက်ခံမဲ ၄၀၈ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၄၁၁ (ဂ)</p>		<p>အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာချက် အကျိုးသက်ရောက်သည့် နယ်မြေဒေသအတွင်း မူလအခြေအနေသို့ အမြန်ပြန်လည်ရောက်ရှိစေခြင်းငှာ ဒေသဆိုင်ရာ အာဏာပိုင် အဖွဲ့</p>	<p>NLD</p>	<p> ထောက်ခံမဲ ၄၁၀</p>

(ဖြည့်စွက်ရန်)		အစည်းများ၊ ယင်းအဖွဲ့အစည်းဝင်များ၊ နယ်ဘက်ဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းအဖွဲ့အစည်းဝင်များက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရာတွင် ထိရောက်မှုရှိစေရန် တပ်မတော်ကို တာဝန်ပေးအပ်ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။		၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၄၁၂ (က)	တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်နယ်တစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရစီရင်စုတစ်ခုတွင်ဖြစ်စေ၊ ယင်းတို့၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသတွင်ဖြစ်စေ ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ထိပါးအန္တရာယ်ပြုမည့်အရေးပေါ်အခြေအနေပေါ်ပေါက်လျှင်သို့မဟုတ်ထိုသို့ပေါ်ပေါက်ရန်လုံလောက်သောအကြောင်း ရှိကြောင်း သက်ဆိုင်ရာဒေသအာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းကတင်ပြလျှင်သော် လည်းကောင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတသည်အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီနှင့်ညှိနှိုင်းပြီး ဥပဒေကဲ့သို့အာဏာတည်သည့် အမိန့်ထုတ်ပြန်၍ အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာနိုင်သည်။	ပယ်ဖျက်ရမည်။	NLD	✗ ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၄၁၂ (ခ)	ပုဒ်မခွဲ (က)အရနိုင်ငံတော်သမ္မတသည်အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေး ကောင်စီနှင့် ညှိနှိုင်းရာတွင်အဖွဲ့ဝင်များ စုံညီစွာတက်ရောက်ခြင်းမရှိပါက အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်သော တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး၊ ပြည်ထဲရေးဝန် ကြီးဌာနဝန်ကြီးတို့နှင့်ညှိနှိုင်းပြီး အရေးပေါ်အခြေအနေကိုအချိန်မှီ ထုတ်ပြန်ကြေညာနိုင်သည်။ ယင်းသို့ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်ကိုအမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကောင်စီသို့ အမြန်ဆုံးတင်ပြ အတည်ပြုချက်ရယူရမည်။	ပယ်ဖျက်ရမည်။	NLD	✗ ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်

<p>၄၁၃ ခြေဆင်း နှင့် (က)</p>	<p>ပုဒ်မ ၄၁၂ အရ အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာသည့် ကိစ္စရပ်တွင် - (က) အရေးပေါ် အခြေအနေကြေညာချက် အကျိုးသက်ရောက်သည့် နယ်မြေဒေသအတွင်း မူလ အခြေအနေသို့ အမြန်ပြန်လည်ရောက်စေခြင်းငှာ ဒေသဆိုင်ရာအာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းအဖွဲ့အစည်းဝင်များ၊ နယ်ဘက်ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းအဖွဲ့အစည်းဝင်များကတည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရာတွင် ထိရောက်မှုရှိစေရန် တပ်မတော်၏ အကူအညီကို ရယူဆောင်ရွက်နိုင်သည်။</p>	<p>ပယ်ဖျက်ရမည်။</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၄၁၃ (ခ)</p>	<p>နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် လိုအပ်ပါက စစ်အုပ်ချုပ်ရေးအမိန့် တစ်ရပ်ထုတ်ပြန် နိုင်သည်။ ယင်းစစ်အုပ်ချုပ်ရေးအမိန့်တွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အား အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့် တာဝန်များကိုလည်းကောင်း၊ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် သက်ဆိုင်သည့် တရားစီရင်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့်တာဝန်များကိုလည်းကောင်း သတ်မှတ်ပေးရမည်။ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည် ယင်းလုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့်တာဝန်များကို မိမိကိုယ်တိုင်ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်ခြင်း သို့မဟုတ် သင့်လျော်သည့် စစ်ဘက်အာဏာပိုင်တစ်ဦးဦးကို ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်စေခြင်းပြုနိုင်သည်။</p>	<p>ပယ်ဖျက်ရမည်။</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၄၁၅</p>	<p>နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အရေးပေါ်အခြေအနေကြေညာ၍ ပုဒ်မ ၄၁၀ နှင့် ၄၁၁ အရ အရေးယူဆောင်ရွက်ချက်များကို လည်းကောင်း၊ ပုဒ်မ ၄၁၂ နှင့် ၄၁၃ အရ အရေးယူဆောင်ရွက်ချက်များကိုလည်းကောင်း ပုဒ်မ ၂၁၂ (ခ)၊ (ဂ) နှင့် (င) တို့နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။</p>	<p>နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အရေးပေါ်အခြေအနေကို မိမိကိုယ်တိုင်ကြေညာ၍ ပုဒ်မ ၄၁၀ နှင့် ၄၁၁ အရ အရေးယူဆောင်ရွက်ချက်များကို ပုဒ်မ ၂၁၂ (ခ)၊ (ဂ) နှင့် (င) တို့နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၁ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>

<p>၄၁၇</p>	<p>နိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို ဆူပူသောင်းကျန်းမှု၊ အကြမ်းဖက်မှု နှင့်အဓမ္မနည်းလမ်းများဖြင့် ရယူရန်ဆောင်ရွက်ခြင်း သို့မဟုတ် ကြိုးပမ်း အားထုတ်ခြင်းကြောင့် ပြည်ထောင်စုပြိုကွဲစေမည့်၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံး ညီညွတ်မှု ပြိုကွဲစေမည့် သို့မဟုတ် အချုပ်အခြာအာဏာလက်လွှတ်ဆုံးရှုံးစေမည့် အရေးပေါ်အခြေအနေပေါ်ပေါက်လျှင် သို့မဟုတ် ပေါ်ပေါက်ရန် လုံလောက်သော အကြောင်းတွေ့ရှိလျှင် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အမျိုးသား ကာကွယ်ရေး နှင့် လုံခြုံရေးကောင်စီနှင့်ညှိနှိုင်းပြီး ဥပဒေကဲ့သို့အာဏာတည်သည့် အမိန့်ထုတ်ပြန်၍ အရေးပေါ်အခြေအနေကြေညာနိုင်သည်။ ယင်း အမိန့်တွင် အရေးပေါ်အခြေအနေအကျိုး သက်ရောက်သည့် နယ်မြေသည် နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဖြစ်ကြောင်း နှင့် အချိန်ကာလသတ်မှတ်ချက်သည် အမိန့်ထုတ်ပြန်သည့် နေ့မှ တစ်နှစ်အထိဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြရမည်။</p>	<p>နိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို ဆူပူသောင်းကျန်းမှု၊ အကြမ်းဖက်မှုနှင့် အဓမ္မနည်းလမ်းများဖြင့်ရယူရန် ဆောင်ရွက်ခြင်းသို့မဟုတ်ကြိုးပမ်းအားထုတ်ခြင်းကြောင့် ပြည်ထောင်စုပြိုကွဲစေမည့်၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှု ပြိုကွဲစေမည့် သို့မဟုတ် အချုပ်အခြာအာဏာလက်လွှတ်ဆုံးရှုံးစေမည့် အရေး ပေါ်အခြေအနေပေါ်ပေါက်လျှင် သို့မဟုတ် ပေါ်ပေါက်ရန် လုံလောက်သော အကြောင်းတွေ့ရှိလျှင် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုဆုံးဖြတ်ခဲ့သည့် အစီအစဉ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန် ဥပဒေကဲ့သို့အာဏာတည်သည့်အမိန့် ထုတ်ပြန်၍ အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာနိုင်သည်။ ယင်းအမိန့်တွင် အရေးပေါ်အခြေအနေ အကျိုးသက်ရောက်သည့် နယ်မြေသည် နိုင်ငံတစ်ဝန်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် အချိန်ကာလသတ်မှတ်ချက်သည် အမိန့်ထုတ်ပြန်သည့်နေ့မှတစ်နှစ်အထိ ဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြရမည်။</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၄၁၈ ခြေဆင်း (ဖြည့်စွက်ရန်)</p>		<p>နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပုဒ်မ ၄၁၇ အရ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုဆုံးဖြတ်သည့် အစီအစဉ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် ရာတွင် -</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၇ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၄၁၈ (က)</p>	<p>ပုဒ်မ ၄၁၇ အရ အရေးပေါ်အခြေအနေကြေညာသည့် ကိစ္စရပ်တွင်နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် နိုင်ငံတော်အတွင်း မူလအခြေအနေသို့ အမြန်ပြန်လည်ရောက် ရှိစေခြင်းငှာ လိုအပ်သည့် အရေးယူဆောင်ရွက်မှုများပြုနိုင်ရန် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အားနိုင်ငံတော်၏ ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့်တရား စီရင်ရေးအာဏာများ ကိုလွှဲအပ်</p>	<p>အုပ်ချုပ်ရေး၊ ဥပဒေပြုရေးနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ပြဌာန်းချက်များပါဝင်ပါက အရေးပေါ်အခြေအနေကြေငြာသည့်နေ့မှစ၍ လွှတ်တော်အားလုံးနှင့် ဦးစီးအဖွဲ့များ၏ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို ယာယီရပ်ဆိုင်းထားသည် ဟု မှတ်ယူရမည်။ ယင်းလွှတ်တော်များ၏ သက်တမ်းကုန်ဆုံး</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၇ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>



	<p>ကြောင်း ကြေညာရမည်။ ယင်းသို့ ကြေညာသည့် နေ့မှစ၍ လွှတ်တော်အားလုံးနှင့် ဦးစီးအဖွဲ့များ၏ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများကို ယာယီရပ်ဆိုင်းထားသည်ဟုမှတ်ယူရမည်။ ယင်းလွှတ်တော် များ၏ သက်တမ်း ကုန်ဆုံးသည့်အခါ သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော်များသည် အလိုအလျောက် ဖျက်သိမ်းပြီးဖြစ်သည်ဟု မှတ်ယူရမည်။</p>	<p>သည့်အခါသက်ဆိုင် ရာလွှတ်တော်များသည် အလိုအလျောက် ဖျက်သိမ်းပြီးဖြစ်သည် ဟု မှတ်ယူရ မည်။</p>		
<p>၄၁၈ (ခ)</p>	<p>ထိုသို့တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အားနိုင်ငံတော်၏ အာဏာကိုလွှဲအပ် ဆောင်ရွက်စေသည့် နေ့ရက်မှစ၍ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတွင်မည်သို့ပင်ပြဋ္ဌာန်းပါရှိစေကာမူ နိုင်ငံ တော်သမ္မတနှင့်ဒုတိယသမ္မတများမှအပ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေနှင့်အညီ သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော်များ၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့်ခန့်အပ် တာဝန်ပေးထားသော အဖွဲ့အစည်းဝင်များ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်းဦးစီး အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့ဝင်များအား တာဝန် မှ ရပ်စဲပြီးဖြစ်သည်ဟုမှတ်ယူရမည်။</p>	<p>ယင်းတို့ စတင်ဆောင်ရွက်သည့်နေ့ရက်မှစ၍ နိုင်ငံတော် သမ္မတနှင့်ဒုတိယ သမ္မတများမှအပ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီသက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော်များ ၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့်ခန့်အပ်တာဝန်ပေးထားသော အဖွဲ့အစည်းဝင်များ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်းဦးစီးအဖွဲ့ သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့ဝင်များအား တာဝန်မှရပ်စဲပြီး ဖြစ်သည် ဟုမှတ်ယူရမည်။</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၄၁၉</p>	<p>နိုင်ငံတော်အာဏာလွှဲအပ်ခြင်းခံရသည့် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည်ဥပဒေပြုရေးအာဏာအုပ်ချုပ်ရေး အာဏာနှင့်တရားစီရင်ရေးအာဏာတို့ကို ကျင့်သုံး ဆောင်ရွက်ခွင့်ရှိသည်။ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည် ဥပဒေပြုရေးအာဏာကို မိမိကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ မိမိကိုယ်တိုင်ပါဝင်သည့် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ် ဖွဲ့စည်း၍ ဖြစ်စေ ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်နိုင်သည်။ အုပ်ချုပ်ရေး အာဏာနှင့် တရားစီရင်ရေးအာဏာများကို သင့်လျော်သည့် အဖွဲ့အစည်း တစ်ရပ်ရပ်ကို ဖွဲ့စည်း၍ဖြစ်စေ၊ သင့်လျော်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးဦးအားဖြစ်စေ လွှဲအပ်ကျင့်သုံး ဆောင်ရွက်စေနိုင်သည်။</p>	<p>ပယ်ဖျက်ရမည်</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၅ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>

၄၂၀	တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည် အရေးပေါ်အခြေအနေကြေညာထားစဉ်ကာလအတွင်း လိုအပ်သည့် နယ်မြေဒေသတွင် နိုင်ငံသားများ၏ မူလအခွင့် အရေးတစ်ရပ်ရပ်ကို ဖြစ်စေ၊ တစ်ရပ်ထက်ပို၍ဖြစ်စေ လိုအပ်သလိုကန့်သတ်နိုင်သည် သို့မဟုတ် ရပ်ဆိုင်းထားနိုင်သည်။	ပယ်ဖျက်ရမည်	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၁၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၄၂၁	နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် -	ပယ်ဖျက်ရမည်	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၁၀ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၄၂၁ (က)	ပုဒ်မ ၄၁၇ နှင့် ၄၁၈ အရေ အရေးပေါ်အခြေအနေကြေညာ၍ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အား နိုင်ငံတော်အာဏာ လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေသည့် ကိစ္စကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ကျင်းပချိန် ဖြစ်လျှင် ယင်းအစည်းအဝေးသို့ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ပုံမှန်အစည်းအဝေး ကျင်းပချိန်မဟုတ်လျှင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် အရေးပေါ်အစည်းအဝေး ခေါ်ယူ၍ဖြစ်စေ အစီရင်ခံတင်ပြရမည်။	ပယ်ဖျက်ရမည်	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၁၇ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်
၄၂၁ (ခ)	တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ၎င်းအားပေးအပ်ထားသည့်တာဝန်ကို ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်ခြင်း မပြုနိုင်သေးသဖြင့် သတ်မှတ်အချိန်ကာလ တိုးမြှင့်ပေးရန် အကျိုးအကြောင်းဖော်ပြလျက် တင်ပြလာပါက အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီနှင့်ညှိနှိုင်းပြီးသာမန်အားဖြင့်တစ်ကြိမ်လျှင် ခြောက်လအထိနှစ်ကြိမ်တိုးမြှင့်ပေးနိုင်သည်။ ယင်းသို့တိုးမြှင့်ပေးသည့်ကိစ္စကို ပြည်ထောင်စု	ပယ်ဖျက်ရမည်	NLD	 ထောက်ခံမဲ ၄၁၇ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်

	လွှတ်တော်အရေးပေါ်အစည်းအဝေးခေါ်ယူစေ၍ အစီရင်ခံ တင်ပြရမည်။				
၄၂၂	နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် က ၎င်းအားပေးအပ်ထားသည့်တာဝန်ကို ပြီးမြောက် အောင်ဆောင်ရွက်ပြီးစီးကြောင်း တင်ပြလာသည့်အခါ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သက်တမ်းမကုန်ဆုံးသေးပါကပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အရေးပေါ်အစည်းအဝေးခေါ်ယူစေ၍ အစီရင်ခံတင်ပြပြီးသည့်နေ့မှ စ၍ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သက်တမ်းကုန်ဆုံးပြီးဖြစ်ပါကတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ထံမှ တင်ပြချက်လက်ခံရရှိသည့် နေ့မှစ၍ဖြစ်စေ ပုဒ်မ ၄၁၈ အရ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်အား နိုင်ငံတော်အာဏာလွှဲအပ် ဆောင်ရွက်စေခဲ့ သည့်အမိန့်ကို အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေး ကောင်စီ နှင့်ညှိနှိုင်းပြီး ပယ်ဖျက်ကြောင်း ကြေညာရမည်။	ပယ်ဖျက်ရမည်	NLD	 <p>ထောက်ခံမဲ ၄၁၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>	
၄၂၃	နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပုဒ်မ ၄၂၂ အရ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ထံမှ အစီရင်ခံစာကို ရရှိသည့်အခါ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သက်တမ်းမကုန်ဆုံး သေးပါက လွှတ်တော်အားလုံးနှင့်ဦးစီးအဖွဲ့များ၏ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်း များအား ယာယီရပ်ဆိုင်းထားခြင်းကို ပယ်ဖျက်ရ မည်။ ထို့နောက် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေပါ အုပ်ချုပ်ရေး နှင့်တရားစီရင်ရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းအသစ်များကို ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ရ မည်။ ယင်းအဖွဲ့ အစည်းများသည် ကျန်ရှိသောလွှတ်တော် သက်တမ်းအတွက်သာ တာဝန်ထမ်း ဆောင်ရမည်။	နိုင်ငံတော်သမ္မတသည်ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကအတည် ပြုဆုံးဖြတ်ခဲ့သည့် အစီအစဉ်ကိုအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ပြီးသည့်အခါ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သက် တမ်း မကုန်ဆုံးသေးပါက လွှတ်တော်အားလုံးနှင့် ဦးစီးအဖွဲ့ များ၏ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများအား ယာယီရပ်ဆိုင်း ထားခြင်းကို ပယ်ဖျက်ရမည်။ ထို့နောက် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေပါ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့်တရား စီရင်ရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်း အသစ်များကို ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ ဖွဲ့စည်းတာဝန် ပေးအပ်ရမည်။ ယင်းအဖွဲ့အစည်းများသည်ကျန်ရှိသောလွှတ် တော် သက်တမ်းအတွက်သာ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်။		NLD	 <p>ထောက်ခံမဲ ၄၁၈ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၄၂၅	အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီသည် ပြည် ထောင်စုလွှတ်တော် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသွားချိန်တွင်	ပယ်ဖျက်ရမည်	NLD		

	<p>တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ၎င်းအား ပေးအပ်ထားသည့်တာဝန်ကို ပြီးမြောက်အောင်ဆောင်ရွက်ခြင်း မပြုနိုင်သေး သဖြင့် သတ်မှတ်အချိန်ကာလ တိုးမြှင့်ပေးရန် အကျိုးအကြောင်းဖော်ပြလျက် တင်ပြလာပါက သာမန်အားဖြင့် တစ်ကြိမ်လျှင် အခြောက်လအထိ နှစ်ကြိမ် တိုးမြှင့်ပေးနိုင်သည်။</p>			<p>ထောက်ခံမဲ ၄၁၅ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၄၂၆	<p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီသည် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ပုဒ်မ ၄၁၇ နှင့် ၄၁၈ အရအရေးပေါ်အခြေအနေကြေညာ၍ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အား နိုင်ငံတော်အာဏာကို လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေသည့် ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ၎င်းအားပေးအပ်ထားသည့် တာဝန်ပြုပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီးကြောင်းတင်ပြသည့်အစီရင်ခံစာကို လက်ခံရရှိသည့်အခါ ပုဒ်မ ၄၁၈ အရတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အား နိုင်ငံတော်အာဏာ လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေခဲ့သည့်အမိန့်ကို ပယ်ဖျက်ကြောင်း ကြေညာရမည်။</p>	ပယ်ဖျက်ရမည်	NLD	<p>X ထောက်ခံမဲ ၄၁၅ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၄၂၇ ခြေဆင်း	<p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီသည် -</p>	<p>နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုဆုံးဖြတ်ခဲ့ သည့် အစီအစဉ်နှင့်အညီ အရေးပေါ်ကာလ ဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် -</p>	NLD	<p>X ထောက်ခံမဲ ၄၁၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၄၂၇ (က)	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ လွှတ်တော်များဖွဲ့စည်းခြင်း မပြုနိုင်သေးမီ ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် တရားစီရင်ရေးအာဏာတို့ကို ကျင့်သုံး ဆောင်ရွက်သည်။</p>	<p>ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ လွှတ်တော်များ ဖွဲ့စည်းခြင်း မပြုနိုင်သေးမီ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အတည်ပြုဆုံးဖြတ်ချက်ပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ဥပဒေပြုရေး၊အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် တရားစီရင်ရေးအာဏာတို့ကိုကျင့်သုံးဆောင်ရွက် သည်။</p>	NLD	<p>X ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>

၄၂၈	<p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီသည်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ အဆင့်ဆင့်သောအာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်းဦးစီးအဖွဲ့ သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့များနှင့် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်တို့ကို ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတွင် ပြဋ္ဌာန်းထားသော သက်ဆိုင်ရာအရည်အချင်းနှင့်ညီညွတ်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ရမည်။</p>	<p>နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ အဆင့်ဆင့်သော အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်းဦးစီးအဖွဲ့ သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့များနှင့် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်တို့ကို ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတွင် ပြဋ္ဌာန်းထားသော သက်ဆိုင်ရာအရည်အချင်းနှင့်ညီညွတ်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ရမည်။</p>	NLD	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၇ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၄၂၉	<p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီသည် ပုဒ်မ ၄၂၆ အရ အမိန့်ကို ပယ်ဖျက်ကြောင်း ကြေညာသည့်နေ့မှစ၍ ခြောက်လအတွင်းဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပပေးရမည်။</p>	<p>နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုဆုံးဖြတ်ခဲ့သည့် အစီအစဉ်ကို ဆောင်ရွက်ပြီးမြောက်ကြောင်း အတည်ပြုသည့်နေ့မှစ၍ ခြောက်လအတွင်း ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပပေးရမည်။</p>	NLD	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၇ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၄၃၁	<p>အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီသည် နိုင်ငံတော်အာဏာကို ကျင့်သုံးရာတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအမည်ဖြင့် ဖော်ပြဆောင်ရွက်ရမည်။</p>	<p>ပယ်ဖျက်ရမည်။</p>	NLD	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
၄၃၂	<p>အရေးပေါ်အခြေအနေ ထုတ်ပြန်ကြေညာထားစဉ်ကာလအတွင်းတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတကိုယ်စားဖြစ်စေ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က နိုင်ငံတော်အာဏာကို ကျင့်သုံးနေသည့် ကာလအတွင်းဖြစ်စေ၊ အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီက နိုင်ငံတော်အာဏာကို ကျင့်သုံးနေသည့် ကာလအတွင်းဖြစ်စေ နိုင်ငံတော်၏လုံခြုံရေး၊ တည်ငြိမ်ရေး၊ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတို့ကို မူလအခြေအနေသို့ အမြန်ပြန်လည်ရောက်ရှိစေခြင်းငှာ လိုအပ်သည့် အရေးယူဆောင်ရွက်မှုပြုနိုင် ရန်</p>	<p>အရေးပေါ်အခြေအနေ ထုတ်ပြန်ကြေညာထားစဉ်ကာလအတွင်းတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ တာဝန်ပေးအပ်၍ ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုဆုံးဖြတ်သည့် အစီအစဉ်အတိုင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတက တာဝန်အပ်နှင်း၍ ဖြစ်စေ နိုင်ငံတော်၏လုံခြုံရေး၊ တည်ငြိမ်ရေး၊ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတို့ကို မူလအခြေအနေသို့ အမြန်ပြန်လည်ရောက်ရှိစေခြင်းငှာ လိုအပ်သည့် အရေးယူဆောင်ရွက်မှုပြုနိုင်ရန် ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းအရပ်ရပ်၊</p>	NLD	<p style="text-align: center;">X</p> <p style="text-align: center;">ထောက်ခံမဲ ၄၁၆ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>

	<p>လုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့်တာဝန်များပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် အာဏာပိုင် အဖွဲ့အစည်းအရပ်ရပ်၊ ယင်းအဖွဲ့အစည်းဝင်တစ်ဦးဦး၊ နယ် ဘက်ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ရပ်၊ ယင်းအဖွဲ့အစည်း ဝင်တစ်ဦးဦး၊စစ်ဘက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ရပ်၊ ယင်း အဖွဲ့အစည်းဝင်တစ်ဦးဦး၏ တရားဝင်ဆောင်ရွက်ချက်များ သည် အတည်ဖြစ်စေရမည်။ ယင်းတရားဝင်ဆောင်ရွက် ချက်များအပေါ်အကြောင်းပြုလျက်တရားစွဲဆိုခွင့်မရှိစေရ။</p>	<p>ယင်းအဖွဲ့အစည်း ဝင်တစ်ဦးဦး၊ နယ်ဘက်ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ အစည်းတစ်ရပ်ရပ်၊ ယင်းအဖွဲ့အစည်းဝင်တစ်ဦးဦး၊ စစ်ဘက် ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ရပ်၊ယင်းအဖွဲ့အစည်းဝင်တစ်ဦးဦး ၏ တရားဝင်ဆောင်ရွက်ချက်များသည် အတည်ဖြစ်စေရ မည်။ ယင်းတရားဝင်ဆောင်ရွက်ချက်များအပေါ်အကြောင်း ပြုလျက် တရားစွဲဆိုခွင့်မရှိစေရ။</p>		
<p>၄၃၆ (က)</p>	<p>ဤဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ၏ အခန်း(၁) ပုဒ်မ ၁ မှ ၄၈ ထိ၊ အခန်း (၂) ပုဒ်မ ၄၉ မှ ၅၉ ထိ၊ အခန်း (၃) ပုဒ်မ ၅၉၊ ၆၀၊ အခန်း (၄) ပုဒ်မ ၇၄၊ ၁၀၉၊ ၁၄၁၊ ၁၆၁၊ အခန်း (၅) ပုဒ်မ ၂၀၀၊ ၂၀၁၊ ၂၄၈၊ ၂၇၆၊ အခန်း (၆) ပုဒ်မ ၂၉၃၊ ၂၉၄၊ ၃၀၅၊ ၃၁၄၊ ၃၂၀၊ အခန်း (၁၁) ပုဒ်မ ၄၁၀ မှ ၄၃၂ ထိ၊ အခန်း (၁၂) ပုဒ်မ ၄၃၆ တို့ရှိ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို ပြင်ဆင်လိုလျှင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်အားလုံး၏ ၇၅ ရာခိုင်နှုန်းကျော်က ပြင်ဆင်ရန်သဘောတူလက်ခံပြီး နောက် ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပ၍ ဆန္ဒမဲပေး ခွင့်ရှိသူ အားလုံး၏ ထက်ဝက်ကျော် ဆန္ဒမဲဖြင့်သာ ပြင်ဆင်ရမည်။</p>	<p>ဤဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ၏ အခန်း(၁) ပုဒ်မ ၁ မှ ၄၈ ထိ၊ အခန်း (၂) ပုဒ်မ ၄၉ မှ ၅၉ ထိ၊ အခန်း (၃) ပုဒ်မ ၅၉၊ ၆၀၊ အခန်း (၄) ပုဒ်မ ၇၄၊ ၁၀၉၊ ၁၄၁၊ ၁၆၁၊ အခန်း (၅) ပုဒ်မ ၂၀၀၊ ၂၀၁၊ ၂၄၈၊ ၂၇၆၊ အခန်း (၆) ပုဒ်မ ၂၉၃၊ ၂၉၄၊ ၃၀၅၊ ၃၁၄၊ ၃၂၀၊ အခန်း (၁၁) ပုဒ်မ ၄၁၀ မှ ၄၃၂ ထိ၊ အခန်း (၁၂) ပုဒ်မ ၄၃၆ တို့ရှိ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို ပြင်ဆင်လိုလျှင် ရွေးကောက်တင် မြှောက်ခံ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် အားလုံး ၏ သုံးပုံနှစ်ပုံကျော်က ပြင်ဆင်ရန် သဘောတူလက်ခံ ပြီးနောက် ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပ၍ ဆန္ဒမဲပေးသူ အားလုံး၏ ထက်ဝက်ကျော် ဆန္ဒမဲဖြင့်သာ ပြင်ဆင်ရမည်။</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;"> ထောက်ခံမဲ ၄၁၄ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>
<p>၄၃၆ (ခ)</p>	<p>ပုဒ်မခွဲ (က) တွင် ဖော်ပြထားသည့် ပြဋ္ဌာန်းထားသည့် ပြဋ္ဌာန်းချက်များမှအပ အခြားပြဋ္ဌာန်းချက်များကို ပြည်ထောင် စုလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အားလုံး၏ ၇၅ ရာခိုင်နှုန်း ကျော်၏ ထောက်ခံဆန္ဒမဲဖြင့်သာ ပြင်ဆင်ရမည်။</p>	<p>ပုဒ်မခွဲ (က) တွင် ဖော်ပြထားသည့် ပြဋ္ဌာန်းထားသည့် ပြဋ္ဌာန်း ချက်များမှအပ အခြားပြဋ္ဌာန်းချက်များကို ရွေးကောက်တင် မြှောက်ခံပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်အားလုံး၏ သုံးပုံနှစ်ပုံကျော်၏ ထောက်ခံဆန္ဒမဲဖြင့်သာပြင်ဆင် ရမည်။</p>	<p>NLD</p>	<p style="text-align: center;"> ထောက်ခံမဲ ၄၁၃ ၇၅% မကျော် မူလအတိုင်းထားရန်</p>